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هافبک استقلال به نساجی مازندران پیوست
متین کریم زاده به جمع شاگردان ساکت الهامی اضافه شد.

متین کریم زاده، طی توافقی با ایزد سیف الله پور مدیرعامل باشگاه نساجی، در نیم فصل دوم 
به جمع شاگردان ساکت الهامی اضافه شد.

کریم زاده پیش از این در استقلال بازی می کرد و از این پس در جمع سرخپوشان قائمشهر 
حضور خواهد داشت.

محمود خوردبین، مشاور مدیرعامل پرسپولیس شد
سرپرست پیشین سرخپوشان و پیشکسوت پرسپولیس روز )شنبه(، طی حکمی 

از سوی رضا درویش به عنوان مشاور مدیرعامل این باشگاه، منصوب شد.
رضا درویش، امروز با صدور حکمی، محمود خوردبین را به عنوان مشاور مدیرعامل منصوب 

کرد.
پیشکس��وت فوتبال ایران و پرسپولیس در حالی در این مسوولیت حضور یافته است که به 
جهت حضور در پرس��پولیس از ابتدا تا انتهای دوران بازی از نمادهای وفاداری باشگاه است و 

در کسوت سرپرستی و مدیریت تیم نیز، صاحب رکورد مختص به خود است.
محمود خوردبین علاوه بر این ها س��ابقه فعالیت به عنوان عضو هیات مدیره، مربی و مشاور 

مدیرعامل را در پرسپولیس داشته است.
در حکم صادره چنین آمده است؛

»جناب آقای محمود خوردبین، پیشکسوت ارزنده فوتبال ایران و باشگاه پرسپولیس
با درود و احترام

باشگاه پرسپولیس همواره به پیشکسوتان گرانقدر و تاریخ ساز خود بالیده است که ستون های 
فوتبال این مرز و بوم هستند و حضرتعالی در زمره این مردان ارزشمند قرار دارید.

بی تردید در کنار س��ال ها بازی برای پرس��پولیس بزرگ، چند دهه تکاپو و تلاش دلسوزانه 
ب��ه عن��وان عضو هیات مدیره، سرپرس��ت و مدیر تیم فوتبال پرس��پولیس از ش��ما برای این 
فوتبال و باش��گاه، گنج و ذخیره ای از تجربه و تخصص س��اخته اس��ت. بر این اس��اس ضمن 
قدردانی از کوشش های گذشته جناب عالی، بنا بر این حکم، به عنوان مشاور مدیرعامل باشگاه 
پرسپولیس منصوب می گردید. امید است نظر به تعهد، تخصص و تجربه ای که دارید در مسیر 

توفیق روزافزون پرسپولیس از حضور و نظرات شما بهره مند گردیم.«

خداحافظی مظاهری با استقلال
رشید مظاهری با انتشار مطلبی در فضای مجازی با هواداران استقلال خداحافظی 

کرد.
رش��ید مظاهری دروازه بان تیم فوتبال استقلال که در نیم فصل اول رقابت های لیگ برتر با 
حواشی زیادی روبرو بود و نتوانست برای آبی ها به میدان برود، سرانجام تصمیم خود را برای 

جدایی از آبی پوشان قطعی کرد.
این بازیکن همچنین با انتشار مطلبی در فضای مجازی به طور رسمی با هواداران استقلال 
خدحافظی کرد. گفته می ش��ود س��پاهان مقصد بعدی مظاهری برای حضور در نیم فصل دوم 

رقابت های لیگ برتر است.

برگزاری دومین مرحله انتخابی تیم ملی کاراته 
بانوان در ۲۱ بهمن

دومین مرحل�ه از رقابت های انتخابی تیم ملی کاراته بانوان ۲۱ بهمن میان نفرات 
سوم مشترک و کاراته کای انتخاب شده از سوی کادرفنی برگزار می شود.

فرخناز ارباب، س��رمربی تیم ملی بانوان در این باره گفت: با پایان مس��ابقات قهرمانی کشور 
)مرحله اول انتخابی تیم ملی( در هر وزن پنج کاراته کای معرفی شدند. این کاراته کاها شامل 

نفرات اول، دوم، سوم مشترک و یک ورزشکار به انتخاب کادرفنی تیم ملی هستند. 
وی افزود: دومین مرحله از رقابت های انتخابی تیم ملی برای حضور در مسابقات قهرمانی 
آس��یا، بازیهای کش��ورهای اس��لامی و بازیهای آس��یایی هانگژو ۲۱ بهمن میان نفرات سوم 
مشترک و کاراته کای انتخاب شده از سوی کادرفنی )در مجموع ۳ ورزشکار( برگزار می شود 

تا در نهایت یک کاراته کا به مرحله بعدی انتخابی راه پیدا کند.
ارباب ادامه داد: در انتخابی س��وم بانوان، در هر وزن چهار کاراته کا حضور خواهند داش��ت. 
این افراد شامل ملی پوش ایران در مسابقات قهرمانی آسیا ۲۰۲۱، نفرات اول و دوم مسابقات 
قهرمانی کشور و کاراته کای برگزیده از دومین مرحله انتخابی خواهند بود. طبق برنامه ریزی 
صورت گرفته آنها س��ه هفته در تاریخ های  ۶ ، ۱۳ و ۱۸ اس��فند به صورت رفت و برگشت با 

یکدیگر مبارزه می کنند تا در نهایت در هر وزن سه کاراته به عضویت تیم ملی درآید.
س��رمربی تیم ملی کاراته بانوان تصریح کرد: بر اساس برنامه ریزی صورت گرفته، نخستین 
اردوی تیم ملی بانوان از ۱۹ تا ۲۵ اس��فندماه در تهران تش��کیل می شود تا ورزشکاران آماده 
حضور در مس��ابقات قهرمانی آس��یا به عنوان اولین رویداد مهم پیش روی کاراته ایران شوند. 
بازیهای کشورهای اسلامی و بازیهای آسیایی هانگژو دیگر مسابقاتی هستند که نفرات اعزامی 

آن از میان کاراته کاهای حاضر در اردوی تیم ملی انتخاب می شوند.

حردانی رسما به استقلال پیوست
صالح حردانی با عقد قراردادی به جمع آبی پوشان پایتخت ملحق شد.

صالح حردانی بازیکن س��ابق فولاد خوزستان، با امضای قراردادی ۲ و نیم ساله به استقلال 
پیوست.

پس از مذاکرات میان دو باش��گاه اس��تقلال و فولاد، صالح حردانی بازیکن جوان و آینده دار 
اهل رامهرمز استان خوزستان به استقلال پیوست.

این بازیکن متولد ۲۳ ش��هریور ۱۳۷۷ بوده و ۲۳ س��ال س��ن دارد. او فوتبال خود را از تیم 
نیرو رامهرمز آغاز کرد و س��پس به تیم جوانان فولاد پیوس��ت. پس از درخشش در رده امید 
این باشگاه، حردانی توسط مربیان وقت به تیم بزرگسالان فولاد راه یافت. عملکرد خوب این 
بازیکن باعث دعوت از او به اردوی تیم ملی فوتبال شد و در ۲ بازی مقابل سوریه و امارات نیز 
به میدان رفت. حردانی توانایی بازی در پس��ت دفاع راس��ت و وینگر راست را دارد و یک بار با 

فولاد عنوان قهرمانی جام حذفی را از آن خود کرده است.
حردانی در این فصل از رقابت های لیگ برتر، ۱۱۴۶ دقیقه در ترکیب فولاد حضور داش��ته 
است. این بازیکن جوان در تمامی رقابت ها برای فولاد ۶۳ بار به میدان رفته که ۵۵ مورد آن 

در لیگ برتر بوده و حاصل این بازی ها، ۳ گل و ۳ پاس گل بوده است.

از کسری انبار دوچرخه سواری تا سرهم کردن لوازم 
برای حضور در قهرمانی آسیا

س�خنگوی فدراسیون دوچرخه س�واری گفت برای حضور در مس�ابقات قهرمانی 
آسیا با کمبود تجهیزات و لوازم یدکی مواجه هستیم. 

محمود وفایی درباره اینکه تجهیزات موجود در انبار فدراس��یون دوچرخه س��واری کسری 
دارد و فدراس��یون شدیدا با مش��کل تجهیزات روبرو است، بیان کرد: زمانی که آقای هاشمی 
کندی سرپرست فدراسیون شد موجودی انبار را مورد بررسی قرار داد، متوجه شدیم مقداری 
از وسایل قدیمی شده و  اصلًا قابل استفاده نیستند و مقداری هم کسری دارد. ما برای اعزام 
به قهرمانی آس��یا با کمبود لوازم یدکی و قطعات اصلی مواجه ایم و حالا درصدد هستیم این 
کمبود را به نوعی جبران کنیم اما کار س��ختی اس��ت. باید از لوازم را از روی دوچرخه های 
دیگر باز کنیم و روی دوچرخه هایی می خواهیم اس��تفاده کنیم، ببندیم. مکانیس��ین های ما 
هم زحمت می کش��ند و مقداری لوازم تهیه می کنند تا با حداقل امکانات بتوانیم آبرومندانه 

تر  در قهرمانی آسیا شرکت کنیم. 
وفایی در پاسخ به این پرسش که لوازمی که در انبار موجود نیست مشخص است که دست 
چه کس��انی اس��ت؟ گفت:  بله دست دوچرخه س��واران ملی پوش خودمان است. البته حتی 
با وجود همان وضع لوازم،که روی آنها حس��اب کرده ایم، بازهم تجهیزات ما برای حضور در 
مس��ابقات کافی نیست. همیش��ه قبل از قهرمانی آس��یا و مخصوصاً بازی های آسیایی وزارت 
ورزش و کمیته ملی المپیک بودجه ای را در اختیار فدراسیون قرار می داد تا بتوانیم در بحث 
تجهیزات مقداری تجدید قوا کنیم. متاس��فانه امس��ال این بودجه را نداشتیم. از طرفی قیمت 
تجهیزات بسیار بالا است دوچرخه سواری هم رشته ای تجهیزات محور است و برخی وسایل 
نظیر لاستیک و زنجیر خیلی زود مستهلک می شوند و باید جایگزین شوند اما در حال حاضر 
قیمت یک حلقه لاس��تیکی که ما بخواهیم با آن در مس��ابقه شرکت کنیم، ۱۰۰ تا ۱۲۰ دلار 
اس��ت. البته تا بازی های آس��یایی هنوز فرصت داریم که بتوانیم مقداری از کمبودها جبران 
کنیم اما واقعا باید لوازم مسابقه  به روز و کمبود ها جبران شوند.  او در مورد اعزام دوچرخه 
سواران به مسابقات ترکیه گفت: در نظر داریم سه تیم مردان و زنان بزرگسال و رده جوانان را 
به مسابقات ترکیه اعزام کنیم.  کادر فنی تا آخر بهمن اسامی نفرات را به ما اعلام می کنند.

کاپیتان تیم ملی کشتی آزاد و دارنده ۲ مدال 
ط�لا و نقره بازی ه�ای المپیک گف�ت: تا زمانی 
که توان داش�ته باش�م و بدانم برای تیم ملی و 
کش�تی مفید هس�تم قطعا کش�تی می گیرم و 

هدفم المپیک ۲۰۲۴ است.
حس��ن یزدانی در گفت و گویی درباره مس��ابقات 
جهانی اسلو و درخشش تیم ملی آزاد در این رقابت ها 
گفت: لطف خدا بود که این موفقیت کسب و کمی از 

زحماتی که در این چند سال کشیدیم جبران شد. 
وی درباره بررس��ی حریفانش پی��ش از حضور در 
جهانی ۲۰۲۱ افزود: موفقیت یکباره به دست نمی آید 
و همه چیز دست به دست هم می دهد تا ثمره تلاش 
ها بار دهد. بعد از المپیک توکیو که پژمان درس��تکار 
س��کان تیم را به دس��ت گرفت، با م��دت زمان کمی 
ک��ه تا رقابت های جهانی داش��تیم تمریناتی در نظر 
گرفته ش��د و تلاش کردیم تا به آمادگی لازم برسیم 
که توانستیم ذره ای از زحمات مان را در نروژ جبران 
کنی��م. دارنده طلای المپیک ری��و ادامه داد: به تمام 
مربی��ان احترام می گذارم، پژمان به من محبت دارد. 
در تمرین که ش��وخی وجود ندارد و جایگاه سرمربی 
کاملا مش��خص اس��ت اما خارج از موض��وع تمرین، 
رابط��ه دوس��تانه و صمیمی بین مربی��ان و بازیکنان 

برقرار است  
وی ک��ه کاپیتان تیم مل��ی آزاد اس��ت، درباره در 
اختیار گذاش��تن تجربیات خود به ملی پوشان گفت: 
ای��ن کار حتما با اجازه مربی��ان خواهد بود و من در 
کار کادرفن��ی دخال��ت نمی کنم. ح��ال عرفان الهی، 
رحمان عم��وزاد و قهرمانان دیگر اگر از من س��والی 
داشته باشند با جان و دل کمک می کنم و خوشحال 
می ش��وم که در موفقیت تاثیری داش��ته باش��م. این 

پهلوانان به من محبت دارند.
یزدان��ی درباره اینکه تا چه زمانی کش��تی را ادامه 
خواه��د داد، گفت: تا زمانی که توان داش��ته باش��م 
و بدانم برای تیم ملی و کش��تی مفید هس��تم قطعا 

کش��تی می گیرم.  هدفم المپیک ۲۰۲۴ هس��ت و تا 
آن وقت هم بازی های آس��یایی، جهانی هم در پیش 
است و اگر به دوبنده تیم ملی رسیدم می خواهم دل 

مردم را شاد کنم.
قهرمان س��ال ۲۰۲۱ جهان درباره چرخه انتخابی 
تیم مل��ی تاکید ک��رد: م��ن کارشناس��ی نمی کنم. 
کشتی گیرم و تابع قانون. هر تصمیمی بگیرند اطاعت 
می کنم وظیفه من کش��تی گرفتن اس��ت. این دوره 
خیلی به مس��ابقات کش��وری بها داده شده و کسانی 
که مدعی دوبنده تیم ملی هستند از قهرمان کشوری 
ورود یافتن��د و نفرات برتر کش��وری به آس��یایی می 
روند. چند س��الی بود این اتف��اق رخ نداده بود. نمی 
شود به این چرخه ایراد گرفت. این چرخه دست و پا 
شکسته در س��ال های گذشته هم انجام می شد. اما 
مربی و سرمربی در انتخاب کشتی گیر نقش ندارند و 

خود کشتی گیر باید حقش را روی تشک بگیرد. 

وی ب��ا اعلام اینکه قرار اس��ت در آخرین مرحله از 
چرخه انتخابی تیم ملی کشتی بگیرد، اضافه کرد: من 
هر س��ال در انتخابی تیم ملی کشتی گرفتم و حتی 
اول از همه برای من انتخابی گذاش��تند که قهرمانان 
دیگر بیایند کشتی بگیرند. حال این فرصت برای همه 
بچه ه��ا و  هم وزن هایم که مدع��ی دوبنده تیم ملی 
هستند، ایجاد ش��ده که رقابت کنند و من هم مانند 
بقیه در این چرخه کش��تی می گی��رم و درنهایت هر 

کسی حقش هست در این چرخه به آن برسد.
یزدان��ی افزود: تمام فکر و ذهنم کش��تی اس��ت و 
فرص��ت ورود به جای دیگری را ندارم ولی اگر جایی 
حضور من موثر باش��د با جان و دل انجامش می دهم 

ولی شغل خاصی ندارم.
وی در مورد افتتاح س��الن ورزشی اش در مازندران 
نیز گفت: این یک مجموعه ورزش��ی و کمپ تمرینی 
است که در چند رشته فعال خواهد بود.گام به گام به 

بهره برداری می رسد و اکنون سالن کشتی راه اندازی 
شده است. اگر پروانه بهره برداری بدهند کشتی گیران 
تمرینات ش��ان را ش��روع می کنند. وظیفه من بود به 
عنوان ورزش��کار گامی برای کش��تی و ورزش استانم 
بردارم. امی��دوارم قهرمانان خوب��ی را تحویل جامعه 
بدهیم. من با هزینه ش��خصی خودم این کار را انجام 
می دهم. هیچ حمایتی هم نش��دم. داخل سالن فقط 
تشک هس��ت، دوس��ت دارم امکانات دیگری هم در 
سالن داشته باشیم که اینجا به آکادمی استعدادیابی 

تبدیل شود.
این آزادکار مازنی ادامه داد: اگر حمایت ش��ویم در 
این مکان قهرمانان مس��تعد در آن شناسایی خواهند 
ش��د. علاوه بر کشتی در رشته های قایقرانی، فوتسال 
هم فعالیت می کنیم . هیچ کمکی از سوی نهادهای 
دولتی به من نش��ده و با هزینه ش��خصی این کار را 

انجام می دهم.
 قهرمان المپیک ۲۰۱۶ ریو درباره سن آغاز کشتی 
معتقد اس��ت: یک قهرمان که می خواهد به تیم ملی 
برس��د باید از ۱۰- ۱۱ س��الگی فعالیت خود را آغاز 
کن��د، البته باز هم معلوم نیس��ت به آن جایگاهی که 
می خواهد برسد. برخی در ۱۹ سالگی تازه از من می 
پرس��ند که می شود  کشتی را ش��روع کرد یا نه، به 
آنها می گویم حال یک سال تمرین کنید اگر دیدید 
تغییری در شما ایجاد شد ادامه دهید ولی اگر تغییری 
نداشتید ادامه ندهید، کشتی ورزش سختی است. از 
س��نین پایه و ۱۱-۱۲ سالگی هم شروع کنید باز هم 
کس��ب نتیجه به اراده، پشتکار و استعداد کشتی گیر 

هم بستگی دارد.
وی در پاسخ به سوالی در مورد امکان بازگشتش به 
۷۴ کیلوگرم عنوان کرد: اگر می خواستم به ۷۴ کیلو 
برگردم که وزن��م را تغییر نمی دادم. همان وقت هم 
وزن��م ۸۱ کیلو بود و قانون وزن کش��ی روز قبل بود. 
بعد از المپیک ریو وزنم ۸۶-۸۷ شد و تغییر وزن دادم 
و در همین وزن می مانم چون شرایطم خوب است.

سرمربی تیم ملی بوکس ایران گفت: نمی توانیم بیش از این 
وقت تلف کنیم و به همین دلیل انتخابی ها را در تهران برگزار 

می کنیم.
علیرضا استکی ، درباره احتمال به تعویق افتادن برگزاری اردوهای 
تیم ملی بوکس به دلیل تعویق مس��ابقات قهرمانی کش��ور )انتخابی 
تیم ملی(، توضیح داد: در حقیقت ما نمی توانیم بیش��تر از این زمان 
را تل��ف کنیم و به زودی با آقایان ترمیم��ی، قبایی زاده و ثوری باید 
جلس��ه ای بگذاریم ت��ا ۴ وزن ۴ وزن انتخابی های خ��ود را در تهران 

برگزار کنیم.
او ادامه داد: با توجه به اینکه استان ها هم می خواهند بوکسورهای 
خ��ود را محک بزنند، باید در جلس��ه ای که خواهیم داش��ت بهترین 
تصمیم را گرفته و کس��ب تکلیف کنیم تا در مورد مسابقات انتخابی 

به جمع بندی درستی برسیم.
اس��تکی در پاسخ به این س��وال که قبایی زاده با چه سمتی در این 

جلس��ه حضور خواهد داش��ت؟ توضیح داد: به هر حال ایشان مشاور 
ارشد آقای ثوری هستند و ترمیمی هم دبیر فدراسیون است.

او در پاسخ به این سوال که او چه روشی را برای برگزاری مسابقات 
انتخاب��ی تی��م ملی در نظ��ر دارد؟ توضیح داد: به عن��وان مثال باید 
انتخابی اوزان اول، دوم و س��وم را در ی��ک تاریخ و به همین ترتیب 
اوزان بعد را در هم یک تاریخ دیگر برگزار کنیم. به استان ها سهمیه ها 

را اعلام می کنیم تا بوکسورهای برتر خود را معرفی کنند.
اس��تکی در پاسخ به این سوال که با این اوصاف مسابقات قهرمانی 
کش��ور بوکس را باید لغو شده دانس��ت؟ توضیح داد: با شرایطی که 
ایجاد شد لغو یا برگزاری مسابقات به وضعیت کرونایی کشور بستگی 
دارد و م��ا تصمیم گیرنده نیس��تیم، اما ما دیگ��ر در تهران انتخابی 
تی��م ملی می گذاریم و ملاک ورود به تیم ملی هم همین مس��ابقات 
خواهد بود. مس��ابقات قهرمانی کشور بوکس )انتخابی تیم ملی( قرار 
بود ابتدای اس��فند ماه در زاهدان برگزار شود که به دلیل قرمز شدن 
وضعیت این ش��هر بخاطر شیوع گسترده کرونا ) میکرون( در استان 

سیستان و بلوچستان، این مسابقات به تعویق افتاد.

آخرین خبر از انتخابی تیم ملی بوکس

ترکی�ب تیم منتخب کش�تی آزاد ای�ران برای حض�ور در جام 
دانکلوف بلغارستان مشخص شد.

رقابت های بین المللی کشتی آزاد بزرگسالان، جام دانکلوف بلغارستان 
روزهای ۲۸ بهمن لغایت اول اس��فند ماه در شهر ولیکو ترانوو برگزار می 

شود.
اس��امی نمایندگان ایران برای حضور در این مس��ابقات به ش��رح زیر 

است:
۵۷ کیلوگرم: رضا مؤمنی

۶۱ کیلوگرم: داریوش حضرتقلی زاده
۷۰ کیلوگرم: یوسف کامرانی

۷۹ کیلوگرم: مصطفی قیاسی

۸۶ کیلوگرم: محسن مصطفوی
۹۲ کیلوگرم: مهدی حاجیلوئیان

۹۷ کیلوگرم: میثم عبدی
۱۲۵ کیلوگرم: یداله محبی

مربیان: مصطفی میرعمادیان – عباس مطیعی
داور: غلامرضا بهارلو

بر اس��اس برنامه این مس��ابقات رقابت ه��ای اوزان ۶۱، ۷۰، ۷۹ و ۹۲ 
کیلوگرم روزهای پنج ش��نبه و جمعه )۲۸ و ۲۹ بهمن(، مسابقات اوزان 
۵۷، ۶۵ و ۷۴ کیلوگرم روزهای جمعه و شنبه )۲۹ و ۳۰ بهمن( و رقابت 
های اوزان ۸۶، ۹۷ و ۱۲۵ کیلوگرم روزهای شنبه و یکشنبه )۳۰ بهمن 

و اول اسفند( برگزار خواهد شد.

اعزام ۸ آزادکار به تورنمنت بلغارستان

یزدانی: هدفم المپیک ۲۰۲۴ است

واکنش عسگری محمدیان به اظهارات غلامرضا محمدی:

 کشتی گیران ما در المپیک خواب بودند
یوسفی:

 نامه ای از AFC دریافت نکردیم

دارن�ده مدال ه�ای نقره جهان و المپی�ک در واکنش به 
گلایه های س�رمربی س�ابق تیم ملی کش�تی آزاد، تاکید 
کرد: کشتی گیران ما در المپیک در وضعیت مناسب بدنی 

نبودند و انگار روی تشک خوابشان برده بود.
عس��گری محمدیان ، درباره گلایه غلامرضا محمدی سرمربی 
س��ابق تی��م ملی کش��تی آزاد از او به دلیل اظهارات��ش درباره نا 
آمادگی بدنی محمدحس��ین محمدیان در المپیک توکیو، اظهار 
کرد: بنده دنبال تقابل با هیچ کسی نبوده و نیستم و اگر هم پس 
از المپیک حرفی زدم، نه به عنوان پدر محمدحس��ین محمدیان، 
بلکه به عنوان کوچکترین عضو خانواده کشتی و یک کارشناس صحبت کردم. حال اگر حرفم درست بوده یا 
نه را مردم باید بگویند. پیشکسوت عنوان دار کشتی جهان و المپیک، افزود: وقتی قرار است یک کشتی گیر 
برای مسابقات مهمی همچون رقابت های جهانی و المپیک آماده شود، باید به شکلی برنامه ریزی کنیم که با 
ش��روع مسابقات در بهترین شرایط بدنی برای انجام مبارزه باشد و اگر کشتی گیر زودتر از موعد مسابقات به 
اوج آمادگی برسد، در جریان رقابت ها دچار مشکل بدنی خواهد شد. پیش از المپیک خود محمدی به عنوان 
س��رمربی تیم ملی نیز اعلام کرده بود محمدحسین محمدیان یکی از شانس های اصلی ما برای کسب مدال 

است اما در عمل این اتفاق رخ نداد.
وی با تاکید بر ناآمادگی بدنی فرزندش در المپیک توکیو، تصریح کرد: محمدحس��ین طوری روی تش��ک 
کشتی می گرفت که انگار خواب بود. من اگر حرفی زدم در جایگاه پدر او صحبت نکردم، خدا شاهد است به 
عنوان سکاندار کشتی مازندران، همه ۹۷ کیلوگرم ها را مثل فرزندم دوست دارم و خواهان موفقیتشان هستم 
اما محمدحس��ین دوری از کشتی را فقط با امید کسب مدال در المپیک پشت سر گذاشت. محمدحسین در 
المپیک آن محمدحسین همیشگی نبود و در ۳ دقیقه دوم کاملا در اختیار حریفش بود. اصلا از آن رفلکس 
های بدنی که همیشه از او سراغ داشتیم خبری نبود و انگار که خواب بود. سعدالله یف روس چند بار قبل از 
المپیک در مصاحبه هایش اعلام کرده بود که محمدحس��ین محمدیان جدی ترین رقیبش است و کشتی ما 
خیلی زیبا خواهد شد. او خود را آماده مبارزه با محمدیان کرده بود و وقتی محمدحسین بر خلاف پیش بینی 

همه باخت، خیلی خوشحال شده بود.
عسگری محمدیان افزود: امیرحسین زارع نیز با ۲۱ سال سن نباید مقابل پتریاشویلی گرج با آن سن و سال 
کم می آورد. همه این را می دانستند که کشتی گیر گرج همیشه در ۳ دقیقه دوم به لحاظ بدنی کم می آورد 

اما در المپیک دیدیم که زارع مقابل او کم آورد و در نهایت با وجود شایستگی شکست خورد.
دارنده ۳ مدال نقره جهان و المپیک، خاطرنشان کرد: اصلا قصد تقابل با محمدی را نداشته و نخواهم داشت 
و نمی خواهم زحمات کسی را زیر سوال ببرم اما بچه های ما در المپیک انگار خواب بودند، در صورتیکه تیم 
بس��یار خوبی داش��تیم که می توانستند بهتر کشتی بگیرند و عناوین بالاتری را بدست بیاورند. کشتی گیران 

ما تن و بدنشان خسته بود.

مدیر عامل شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی در 
نشست خبری که به مناسبت دهه مبارک فجر برگزار شد، 
گفت: شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی میرات دار 
پروژه های ناتمام زیادی اس�ت که س�عی داریم برحسب 

اولویت ها به اتمام برسانیم.
علیرضا عاصم یوس��فی در نشس��ت خبری که روز ش��نبه ۱۶ 
بهم��ن در محل وزارت ورزش و جوانان برگزار ش��د، اظهار کرد: 
چهل و ۳ س��ال اس��ت که از تولد انقلاب سپری می شود و باید 
طی این سالها شاهد بلوغ و باروری این درخت شکوهمند باشیم. 

دولت خدمتگزار و بالطبع آن وزارت ورزش و جوانان و ش��رکت توس��عه و نگهداری اماکن ورزشی عزم و اراده 
خود را به کار بستند تا مسئولیت ها به نقطه شکوفایی تبدیل شود.

وی گفت: ۲۱۱ پروژه ملی و اس��تانی آماده افتتاح اس��ت که ش��امل ۵۹ پروژه شهری و ۱۵۲ روستایی، ۳۴ 
س��الن ورزش��ی، ۱۲ زمین فوتبال چمن مصنوعی بزرگ، ۱۴۰ زمین مینی فوتبال، ۵ استخر سرپوشیده، ۱۸ 
اماکن ورزشی، ۲۰۱ فضای روزباز و... است که در مجموع ۲۲۶ پروژه با اعتبار ۶۲۲ میلیارد تومان به اماکن و 

چرخه ورزش اضافه خواهد شد که تا پایان سال جاری به ۶۲۱ پروژه خواهد رسید.
عاصم یوسفی درباره بدهی فدراسیون ها به شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی خاطرنشان کرد: بدهی 
فدراس��یون ها طی سالهای گذش��ته انباشته ش��ده و به ۱۱۰ میلیارد تومان تا به امروز رسیده است. شرکت 
توس��عه و نگهداری اماکن ورزشی یک ش��رکت کاملا دولتی و تحت نظارت دستگاه های نظارتی مثل دیوان 
محاسبات و سازمان بازرسی است و باید پاسخگوی بدهی خود از فدراسیون ها، جامعه ورزش و بهره برداران 
و پیمانکاران باشد، این که فدراسیون ها بدهی دارند و پرداخت نمی کنند باید بگویم که همه از یک خانواده 

هستیم . تعیین و تکلیف این ارقام به نفع شرکت توسعه و فدراسیونهاست.
مدیر عامل ش��رکت توس��عه و نگهداری اماکن ورزش��ی همچنی��ن در خصوص بدهی دو تیم اس��تقلال و 
پرس��پولیس گفت: این دو تیم متعلق به وزارت ورزش و جوانان اس��ت و طی سال جاری یا سال آینده بدهی 

های این دو باشگاه پرداخت می شود.
وی در ادامه با بیان این که وظیفه س��اخت و س��از برعهده ش��رکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی است، 
افزود: وظیفه شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی ساخت و ساز است، جانمایی و نیازسنجی وظیفه اداره 
کل استانهاس��ت، برخی پروژه ها طی ۴ ماه گذش��ته ۶۵ تا ۷۰ درصد پیشرفت داشتند که البته این پروژه ها 
در ۱۳ س��ال گذشته مس��کوت مانده بودند و ساخت آن ها به کندی پیش می رفت، طی ۴ ماه گذشته هیچ 
پروژه ای به این س��رعت نمی توانس��ت آماده شود اما با تلاش دوستان شرکت توسعه و حمایت های سجادی 
توانستیم این تعداد پروژه ها را به بهره برداری برسانیم. یوسفی همچنین در خصوص برخی ایرادات وارده به 
آزادی از س��وی AFC، گفت: هنوز از ای اف س��ی در این خصوص نامه مکتوبی دریافت نکردیم، بیش از ۵۰ 

سال است از بهره برداری مجموعه ورزشی آزادی می گذرد.


